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Általános feladatok

Az elmúlt  időszakban  is  zavartalanul  működött  az  Alapítvány.  Irodánk a  Campus  zárvatartását
kivéve nyáron is biztosította a fénymásolás, nyomtatás lehetőségét, illetve mindenben igyekeztünk
segíteni a betérő hallgatóknak. 

Nyáron aktualizáltuk a  minden újonnan felvett  hallgatónak kiküldött  köszöntő-  és  bemutatkozó
levelünket.  Megjelent  egy Alapítványt  bemutató cikk  a  Gólyanyúzban is.  Az összes  alapszakos
beiratkozáson,  valamint  az  osztatlan  tanárszak  beiratkozásán  és  a  Tanári  Napokon  is
bemutatkoztunk a frissen felvett hallgatóknak.

A  mentorrendszert  most  is  kiemelt  feladatként  kezeltük.  Jelentős  pénzügyi  erőforrásokat
biztosítottunk erre a célra. Ezen kívül természetesen előadásokkal, szervezési segítséggel is részt
vettünk a mentorrendszer szervezésében.

A Tétékás Nyúz most megjelenő számát ezúttal az Alapítvány fogja finanszírozni. Hosszú távon ezt
sajnos nem tudjuk problémamentesen vállalni, de amennyiben a HÖK-nek nem lesz lehetősége a
megjelentetésre, igyekezni fogunk forrást keresni a célra.

Érettségi előkészítők

Érettségi előkészítőink jelentkezései szokás szerint a nyár legfontosabb feladatát  adták az egész
Alapítványnak. Pénzügyi stabilitásunk megőrzése érdekében idén is meghirdettük előjelentkezési
akcióinkat  a  júniusban  és  júliusban  jelentkezőknek.  Ez  nagyon sikeres  volt,  ugyanakkor  azt  is
magával  vonta,  hogy  2-3% körüli  haszonkulccsal  számolhatunk  az  előzetes  költségkalkulációk
szerint. 

Éves előkészítőinken idén több mint 200 diák fog részt venni. Ez jelentős növekedés még a tavalyi
jól sikerült évhez képest is. Ugyanakkor rengeteg többletkiadással és -munkával is jár. Úgy véljük,
hogy mind személyi, mind anyagi szinten sikerült biztosítanunk az előkészítők stabilitását.

Az évnyitói oktatói értekezlet sikeresen lezajlott, az év feladatait átbeszéltük. Az előkészítők egy
része már megkezdődött,  de 1-2 héten belül az összes tanfolyam elindul  (az októberben induló
középszintű matematika kivételével). Mindegyik tárgyból indítunk csoportot ezúttal. Mivel földrajz
fakultáció  nagyon sok iskolában  nincs  és  nem ismerünk másik  földrajz  emelt  szintű  felkészítő
tanfolyamot, ezért a földrajznál azt a döntést hoztuk, hogy jelentős ráfizetéssel is vállaljuk a földrajz
csoport indítását.

Rendezvények

A nyáron a LEN utómunkálatai, utolsó kifizetései is megtörténtek. Ezek a rendezvény méreténél
fogva nagyon sok munkával jártak, ugyanakkor úgy gondolom, hogy kijelenthetjük, hogy nem csak
rendezvénytechnikailag, hanem adminisztratívan is sikeres rendezvényt bonyolítottunk le.

Az elmúlt időszakban is támogattuk a hozzánk forduló hallgatókat rendezvények szervezésében.
Nyáron az irodát  több gólyatábor  szervezői  is  használták.  Támogattuk a  gólyatáborokat,  színes



nyomtatással, laminálással, papír-írószerrel. Ezen felül a 3 éve (részben az Alapítvány által útjára
indított) Tanári Napoknak pénzbeli támogatást is nyújtottunk, az elmúlt évekhez hasonlóan. 

A nyáron elkezdődtek és mostanra finisbe értek a VI. Gólyahajó szervezési munkálatai. Az operatív
főszervezői  feladatokat  Nagy  Gergely  látja  el.  Erről  részletesebben  az  ő  beszámolójában
olvashattok. Mi leginkább szakmai támogatással próbáljuk segíteni a munkát, illetve a költségvetés
és  a  szabályosság  felügyeletére  kiemelt  hangsúlyt  helyezünk,  hiszen  950  hallgatót  várunk  a
rendezvényre, akiknek a biztonságos szórakozása és zökkenőmentes jegyvásárlása nagyon fontos
számunkra.  A  tavalyi  évhez  képest  sikerült  olcsóbbá  tenni  a  jegyárakat,  elsősorban  a
szponzorainknak köszönhetően.

Sikeresen  lezajlottak  az  év  első  szórakoztató  rendezvényei,  a  Gyógymatek  kocsmatúra  és  az
Überfúzió,  amelyet  szintén  hallgatói  önkéntesek  segítségével  valósítottunk  meg.  Mind  a  két
rendezvény nagyon nagy érdeklődésre tartott számot, úgy gondolom, hogy egyikkel sem vallottunk
szégyent,  sőt  kimondottan  jól  sikerült  rendezvényekről  beszélhetünk.  Mivel  a  tervezettnél  jóval
többen  vettek  részt  mindkét  rendezvényen,  ezek  nyereségéből  nagyjából  a  Tétékás  Nyúz  egy
számának kiadása megtörténhet. (Ez egyébként jól mutatja, hogy a rendezvények továbbra is non-
profit szemlélettel kerülnek megrendezésre, hiszen 300 plusz vendég esetén is kb. egy „nyúznyi”
nyereséget könyvelhettünk el.)

Személyi változások

Június végétől Csutka Boglárka önkéntesként látta el a gazdasági ügyek intézését. Augusztus 1-től
Irimi Alexandra az Alapítvány egyetlen alkalmazottjaként vállalta a gazdasági ügyek intézését is, ez
fizetésemeléssel járt együtt.

2  év  GYED  után  szeptember  7-évél  visszatért  az  Alapítvány  aktív  állományába  korábbi
oktatásszervezőnk, Barassevichné Bérces Dóra. Jelenleg még szabadságát tölti, de hamarosan újra
az irodában fog ő is  dolgozni.  Előzetesen egyeztettünk és újragondoltuk a  belső munkaelosztás
elveit.  Ezek alapján egyelőre  Alexandra az augusztus  1-jén  módosult  munkaszerződésében leírt
(vagyis oktatásszervezői, ügyfélszolgálati  és gazdasági)  feladatait  fogja továbbra is ellátni. Dóra
pedig az Alapítvány fejlesztésével fog ténykedni. A régóta húzódó honlap-megújítás, különösen a
webshop  beindítása  lesz  a  feladata,  illetve  pályázati  tevékenység  fellendítését  is  tervezzük
segítségével.  Év vége  előtt  érdemes  újragondolni  a  feladatokat,  addigra  véleményünk  szerint  a
honlapok tartalmi megújítása és a webshop beindítása is megtörténik.

A legutóbbi Küldöttgyűlésen felvetett ötletemhez végezetül az egész Kuratórium és a Felügyelő
Bizottság  tagjai  is  csatlakoztak.  Ez  azt  jelenti,  hogy  a  Küldöttgyűlésen  teljes  tisztújítás  lesz.
(Természetesen mivel a TTK HÖK elnök tisztségénél fogva FB tag, ez alól ő kivételt jelent.) Azok
is benyújtották lemondásukat, akik folytatni kívánják a munkát, így teremtve lehetőséget a teljes
újraalakulásnak.

Pályázatok, támogatások

Sajnos a NEA működési és szakmai pályázatán egyaránt várólistára kerültünk. Szakmai pályázatunk
a várólistának a legelső felében található, ugyanakkor ez se garantálja, hogy elnyerjük a támogatást.

Szeretnénk pályázni a NÁBOJ verseny megszervezésére. Ezt a nemzetközi középiskolai versenyt
tavaly először rendezték meg Magyarországon. A hazai lebonyolítója az Alapítvány volt, számos
matematikushallgató önkéntesünknek köszönhetően. Idén megkezdtük az egyeztetést, hogy idén is



megrendezhessük, illetve a tavalyi matematika mellett, idén fizikából is rész lehessen venni a hazai
diákoknak. 

Nagyon nagy figyelmet fordítottunk, elsősorban a rendezvényeink kapcsán szponzorok keresésére.
Úgy  tűnik,  hogy  sok  éves  munkánk  beérni  látszik,  reményeink  szerint  a  Gólyahajóra  minden
eddiginél jelentősen több szponzort sikerül bevonni.

A személyi jövedelemadó 1%-ának felajánlásának előzetesen nyilvánosságra hozott adatai alapján
továbbra is a civil elitbe tartozunk társadalmi támogatottság szempontjából, különösen méretünket
tekintve.  A felajánlást  kapott  szervezetek  közül  is  a  felső  5-6%-ban  vagyunk,  mind  felajánlók
száma,  mind a felajánlása  összege  szerint.  (Érdemes  megjegyezni,  hogy a felajánlók számában
előkelőbb helyen vagyunk, ami nem meglepő, ha tekintetbe vesszük, hogy a hallgatók fizetése, így
jövedelemadója is elmarad az országos átlagtól.) A tavalyi évhez hasonlóan 600 és 700 ezer közötti
összegre számíthatunk a felajánlásból, amelyről 15-éig hivatalos értesítést is fogunk kapni.

Záró gondolatok

Szokás szerint igyekeztünk röviden összefoglalni az elmúlt időszak legfontosabb eseményeit,  de
szívesen várunk kérdéseket, észrevételeket, akár a Küldöttgyűlésen szóban, akár előzetesen írásban.
Bármelyik témát szívesen kifejtjük bővebben is igény esetén.
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